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De afschaffing van de melkquota lijkt ons van de regen in de drup te brengen. Nu is het 
fosfaatplafond plotseling de beperkende factor geworden en dat zorgt voor enorme onzekerheden in 
de rundveehouderij. Met het oog op de mogelijke invoering van fosfaatrechten heeft de provincie 
Utrecht vorig najaar met vijf andere provincies gepleit voor een uitzonderingspositie voor extensieve 
bedrijven met grondgebonden rundveehouderij, maar wat is er daarna allemaal gebeurd? 
 
De rijksoverheid is van plan om een fosfaatbank in te stellen, die sterkt lijkt op de stikstofbank die wij 
ooit als provincie Utrecht hebben ingesteld. Als deze fosfaatbank er inderdaad komt, levert dat dan 
extra taken op voor de provincie Utrecht? Zo ja, wat zijn de consequenties voor onze provinciale 
huishouding? 
 
Waterschappen zijn volop bezig om in zuiveringsinstallaties fosfaat terug te winnen, zodat het in 
kunstmest kan worden hergebruikt. Technisch is het dus mogelijk om de fosfaatkringloop beter te 
sluiten door op grotere schaal mest te gaan verwerken. Werkt de rijksoverheid genoeg aan het 
verbeteren van de mestverwerking? Zo nee, wat kan de provincie daaraan bijdragen? 
 
Hoe kan de provincie Utrecht via het fosfaatbeleid bijdragen aan een duurzamere grondgebonden 
melkveehouderij? 
 
Kortom, kan de gedeputeerde ons kort en bondig bijpraten of kan hij een kort memo leveren over de 
provinciale inspanningen op fosfaatgebied (zodra duidelijk is hoe de rijksoverheid de fosfaatperikelen 
aanpakt)? 
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